

Kits and optional accessories for Sofao®



joeletteandco.com

Option piscine

Roulette avant pour piscine

Se monte à l'avant de Sofao pour faciliter les manœuvres et déplacements de l'accompagnateur en piscine, bainéo, sur surfaces de type carrelage ou béton. Le frein permet d'immobiliser Sofao lors des transferts.



Pool adaptation kit

Front roller for swimming pools

Mounts onto the nose to help the guide handle and move Sofao around in swimming pools or spa baths, and on poolside tiling or concrete surfaces. Features a brake for parking Sofao during transfers.



Option mer/piscine

Cale-tête multiposition

Permet de parfaitement caler et maintenir la tête sur Sofao. Les branches supérieures sont déformables pour ajuster à la taille de la tête. Se monte sur Sofao à l'aide de la clé fournie.



Sea/Pool adaptation kit

Multiposition head-hugger

Keeps the head held snug and firm on the Sofao. The upper sidearms will re-shape to fit the size of the passenger's head. Mounts onto Sofao using a wrench supplied with the kit.

Sofao® et ses options

joeletteandco.com

Kits and optional accessories for **Sofao®**

joeletteandco.com

Option mer: Paire de roues

En jumelant les roues, la pression sur le sol est diminuée : idéal pour rouler en terrain meuble, sable particulièrement. Se montent en quelques secondes sans outil avec les axes de roue d'origine.



Sea adaptation kit Pair of wheels

Doubling-up the wheelset spreads the pressure on the ground: ideal for getting across loose terrain, especially beach sand. Tool-free wheel mounting onto the original wheel axle.

Option mer: Tire-Sofao

Permet de tirer **Sofao** sans effort sur tout type de terrain sans avoir à le lever. La roue avant directionnelle est reliée à la barre de traction ce qui garantit une conduite confortable. Se monte et se démonte en quelques secondes sans outil.



Sea adaptation kit Pull-Sofao

*Makes it easy to pull **Sofao** over any kind of terrain without ever needing to lift the chair. The front steer-wheel is connected to a towbar to enable hassle-free travel. Mounts on and off in seconds, tool-free*

 Les options sont signalées en rouge

 Options are depicted in red


Joëlette and Co®
by Ferriol-Matrat

